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‘DANKZIJ FORSETI EEN NIEUWE  
METHODIEK ÉN EEN PRIMA RESULTAAT’

Vraag van de gemeente Raalte bij de inkoop van Wmo-vervoer: kom met 
een methodiek waarbij de klant tevreden is en de kosten binnen budget 
blijven. Geïnspireerd door het Falk-arrest werd gekozen voor een  
“Open House”-systeem. Anne Denissen, inkoopadviseur gemeenten 
Deventer, Olst-Wijhe en Raalte (DOWR): ‘De invoering van zo’n nieuw 
systeem is geen kwestie van copy & paste. Daar hadden we de 
ondersteuning van een specialist op het gebied van vervoer bij nodig.’

Toen de provincie Overijssel aangaf per 1 januari 2017 te stoppen 
met Regiotaxi Salland, moest de gemeente Raalte zelf het  
Wmo-vervoer gaan organiseren. De wethouder had een systeem 
voor ogen dat de keuzevrijheid van de klant bevordert en 
maatwerk mogelijk maakt. Zónder dat de kosten de pan uitrijzen. 
Denissen: ‘Hoe vertaal je dat naar de praktijk? We hebben de 
oplossing gevonden in een systeem dat lijkt op de Regiotaxi, maar 
waaraan meerdere vervoersbedrijven kunnen meedoen.  
Bij Service Vervoer Raalte kan de klant uit een vastgesteld aanbod 
zelf z’n vervoerder kiezen.’ Het is de bedoeling dat vervoerders 
in zo’n systeem hun uiterste best doen om de klant tevreden te 
houden. Bovendien kunnen klanten die minder tevreden zijn, 
overstappen naar een andere vervoerder. Op deze manier wordt 
aan het vervoer een kwaliteitsimpuls gegeven.
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http://forseti.nl/van-detachering-naar-outsourcing-leerlingenvervoer-dongen/
http://forseti.nl/


2 / 2

F A L K - A R R E S T

Het idee om een open en flexibel vervoerssysteem met keuzevrijheid 
voor de klant in te richten, speelde al langer. Het Falk-arrest leek 
uitkomst te bieden. Dat is een zaak rondom een toelatingsprocedure 
voor leveranciers van een medicijn met een bepaalde werkzame stof. 
Met alle belangstellenden die aan de criteria voldeden, werd een 
raamovereenkomst afgesloten. Volgens farmaceut Falk in strijd met 
de aanbestedingswet. Het hof oordeelde anders. ‘Wij dachten dat we 
met deze methodiek onze doelstellingen zouden kunnen realiseren, 
dus zonder aanbesteding’, zegt Denissen. ‘Aan Forseti hebben we 
gevraagd of zij dat ook als mogelijkheid zagen. Zij zijn op de hoogte van 
allerlei ontwikkelingen op het gebied van vervoer. En ook Forseti was 
enthousiast’.
 
E X T E R N E  A D V I S E U R

‘De benodigde expertise en tijd die het vergt om dit systeem op te zetten, 
was voor ons reden genoeg om de samenwerking met Forseti te zoeken’, 
gaat Denissen verder. ‘Zij hebben ons procedureel ondersteund tot en met 
de afgifte van het deelnemerscertificaat aan de eerste vervoerder. Een 
hele fijne samenwerking, dat merkten we al meteen. Want op onze eerste 
vraag of deze methodiek überhaupt een mogelijkheid zou zijn, hadden ze 
op eigen initiatief ruggespraak gehouden met een advocatenkantoor. We 
hoefden niet te wachten op documenten of te vragen of ze wel ergens aan 
gedacht hadden. Omdat ze proactief zijn, meedenken, oplossingsgericht 
werken en over de juiste kennis beschikken, is dit traject succesvol 
verlopen.’

 

H E T  W E R K T !

De gemeente Raalte introduceerde op 1 januari 2017 Service Vervoer 
Raalte. ‘We hebben met dit “Open House”-systeem onze doelstellingen 
behaald. Er is nu één vervoerder actief, maar het staat andere vervoerders 
vrij toe te treden als ze aan de voorwaarden voldoen. Het loopt goed en er 
zijn weinig tot geen klachten. Andere gemeenten hebben zelfs al interesse 
getoond. Of ik blij ben met de samenwerking met Forseti en het behaalde 
resultaat? Ik zou het zo weer doen!’, besluit Denissen.

A N N E  D E N I S S E N

“Omdat ze proactief zijn, meedenken, 

oplossingsgericht werken en over de juiste kennis 

beschikken, is dit traject succesvol verlopen.”  


